
杭州科盈化工有限公司是一家集开发、销售、自营进出口为一体的综合性化工企业。公司

位于美丽的旅游城市杭州。作为一家技术创新，服务专业，恪守严谨的企业，我们主要致力于

全球的医药、化工、生物化学领域的服务。 

  经过多年的发展，公司在中国本土及国际市场积累了丰富的优势产品资源.,满足客户日益增

长的需求。产品范围包括各种精细化学品、食品/饲料添加剂，原料药、农药、染料和医药中间

体，生物制剂等。 

    我们的愿景是利用我们的专业知识,为我们的客户提供高质量的产品和具有竞争力的价格. 

我们期待与世界各地的合作伙伴一起达成我们的意愿.  

 

 

 

Hangzhou Keying Chem Co., Ltd. Is a comprehensive enterprise, dedicated to the 

development, production and marketing of chemicals. As a technology innovative and service 

professional enterprise, Our company mainly engages in global pharmaceutical, chemical and 

biological service. 

 

After years of development, our company has accumulated abundant products resources in 

local China and international market which increasingly satisfy development requirements of 

customers. The products includes fine chemicals, food / feed additives, APIs, pesticides, dyes 

and pharmaceutical . 

 

Our vision is to supply our customers with the highest quality ingredients with competitive price 

and excellent service through our professional knowledge. We will achieve our vision by 

working closely with our partners from all over the world.  

 

 

http://www.baidu.com/link?url=R_lx1C2WgkuGv6ycw7lhQRCQXEzwwFxjPswWOzvDwMdU3nIdI2s-9AOQzHcuG97BUG2S1PU7SsvzqLzoKE13UH7dcyHGpOK484_GzXmMaN9K1QF2q9ui6yNfvRewgYtk&wd=&eqid=f758c74e000d9cf70000000458ba2312

